
Protokół nr 2/2024 

ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej, które odbyło się w dniu 8 lipca 2024 r. w 

sali nr 23 Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz.15:10, a zakończyło o godz. 16:05. 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych Rady Miejskiej. Lista obecności członków komisji 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński  

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Anna Licznerska, Katarzyna Markowska, Alicja 

Kurnikowska 

Porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Zaopiniowanie materiałów na IV sesję Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia : 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes 

stwierdzając, że jest odpowiednie quorum do odbycia posiedzenia oraz zapoznała członków 

komisji z porządkiem obrad.  

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poinformowała, iż radni otrzymali  wraz  

z zawiadomieniem materiały na sesję z projektami uchwał. Z kolei przystąpiono do 

zaopiniowania materiałów na sesję: 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na lata 2024-2035. 

Radny – Robert Krukowski zadał pytanie dotyczące kolumbarium na cmentarzu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że 15 tys. zł jest na 

wykonanie dokumentacji, a w następnych latach będzie budowa. 

Radny – Robert Krukowski zadał pytanie czy Pan Burmistrz rozmawiał z MPGK na teamt 

administrowania cmentarza komunalnego oraz zgłosił problem, że na cmentarzu jest tylko 

jeden pojemnik na śmieci. 
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Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że jest przed 

rozmowami ze spółką, ale rozmawiał z firmą, która zarządza cmentarzem i nie ma zastrzeżeń. 

Radny – Robert Krukowski zwrócił uwagę, że jest problem z nierównymi pomnikami i ktoś za 

to musi odpowiedzieć. Zaproponował Burmistrzowi aby wspólnie zobaczyć cmentarz. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany pozytywnie przy 12 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 radnych.  

- Projekt  uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

2024 rok. 

Radny – Andrzej Nadolski zadał pytanie dlaczego dołożono 35 tys. zł do zadania związanego 

z remontem muru obronnego. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że przeznacza się te 

środki na nadzór inwestorski, na który wcześniej nie zostały zabezpieczone. 

Radny – Andrzej Nadolski zwrócił uwagę, że na ostatniej sesji zdejmowano z dróg miejskich 

300 tys. zł teraz też się zdejmuje i zadał pytanie czy nie można było od razu zdjąć 600 tys. zł 

z budowy łącznika. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że w lipcu będzie nabór 

uzupełniający w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i Burmistrz planuje 

zawnioskować o środki na łącznik między ul. Sadową a Tysiąclecia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany pozytywnie przy 12 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 radnych.  

- Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Nowego Miasta Lubawskiego na Walne 

Zebranie Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany pozytywnie przy 12 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 radnych.    

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/50/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Radny – Krzysztof Hoppe zadał pytanie czy ogródki gastronomiczne mogą sprzedawać piwo 

w tygodniu czy tylko soboty i niedziele. 

Pracownik merytoryczny – Anna Licznerska odpowiedziała, że zgodnie z przepisami prawa 

przedsiębiorcy muszą wystąpić o zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych, a jeśli nie 

wystąpi to nie może sprzedawać. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 12 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 radnych.    

- Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Problematyki Społecznej w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 12 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 12 radnych.    

Ad. pkt 3 

W sprawach bieżących głos zabrał: 

Wiceprzewodnicząca Rady – Barbara Bober poinformowała, że słyszała negatywne opinie na 

temat hotelu MOSiR. Goście zgłaszają brak ciepłej wody i problem z wystawianiem 

rachunków. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że przepływ informacji 

od Dyrektora jednostki jest słaby, przykładowo do dnia dzisiejszego nie przedłożono 

Burmistrzowi faktur z organizacji dnia dziecka w MOSiR. Poinformował, że porozmawia z 

Dyrektorem. 

Wiceprzewodniczący Rady – Daniel Smukała zadał pytanie czy jest możliwość żeby na ul. 

Tysiąclecia zamontować prób zwalniający. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że zweryfikuje warunki techniczne. 

Radny – Andrzej Nadolski poinformował, że mieszkańcy ul. Chrobrego zgłaszają brak miejsc 

do parkowania. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że zwrócono na to uwagę podczas 

wizytacji mieszkań komunalnych, przeanalizuje się czy można by było stworzyć dodatkowe 

miejsca parkingowe. 

Radny – Sławomir Pruchniewski zwrócił uwagę, że na skrzyżowaniu z ul. Polanki też by się 

przydał próg zwalniający. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że zadanie związane z 

poprawą komunikacji w południowo-wschodniej części miasta też spowoduje, że ruch w tym 

miejscu się zmniejszy. 

Radny – Andrzej Jankowski zwrócił się z prośbą do pana Burmistrza o informowanie radnych 

o tym kto zostaje zwolniony z pracy i o nowych pracownikach, ponieważ są sytuacje, które 

zgłasza się pracownikom telefonicznie a okazuje się, że oni już nie pracują.  

Radny – Krzysztof Hoppe zadał pytanie czy siedziska w Ogrodzie Róż będą malowane. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że są one wykonane z 

ekologicznego materiału i nie planuje się ich malować. Jeśli będzie się coś działo to będą 

naprawiane w ramach gwarancji. 
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Radny – Paweł Kirzeniewski poinformował, że jest możliwość utworzenia młodzieżowego 

ośrodka kuratorskiego finansowanego z Ministerstwa Sprawiedliwości w mieście. Wkładem 

Gminy byłby jedynie lokal. Jeśli władze miasta będą zainteresowane to na następnym 

spotkaniu może przedstawić więcej informacji. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że zdecydowanie 

podoba mu się ten pomysł. 

Ad. pkt 4 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena 

Kortes zamknęła  wspólne posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.   

Protokół sporządziła Alicja Kurnikowska                               

  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                                         Magdalena Kortes 


